
مانوئل مونتایا فرناندز، سرمربی سابق 
قطع  دلایل  کشورمان  هندبال  تیم ملی 
همکاری اش با فدراسیون ایران را اعلام کرد. 

 مسابقات قهرمانی آسیا چطور پیش 
رفت؟ 

هدف اصلی ما از حضور در این مسابقات 
کسب سهمیه جهانی بود که توانستیم به آن 
دست پیدا کنیم. شروع خوبی در مسابقات 
داشتیم. با وجود اینکه تغییرات زیادی در 
ترکیب تیم ایران ایجاد شده بود، اما توانستیم 
به اهداف خود دست پیدا کنیم. موانع و 
مشکلاتی در مسیر آماده سازی تیم ملی پیش 
آمد که از جمله آنها می توان به لغو اردوی 
آماده سازی در رومانی اشاره کرد. با این حال 

تورنمنت خوبی در اسپانیا داشتیم. 
 چه شد که تصمیم گرفتید به کار خود 

در ایران پایان دهید؟
من علاقه ای ندارم که دقیق توضیح بدهم 
که من به دنبال تغییر چه چیزی بودم. من 
با راه و روش فدراسیون ایران موافق نبودم. 
راه ما باهم مشترک نبود. نمی خواهم در این 

خصوص زیاد صحبت کنم، چون علاقه مند به 
این موضوع نیستم. 

 جدایی شما کمی دوراز انتظار بود. 
فدراسیون اعتقاد داشت که تیم ملی باید به 
یک مسیر برود و من معتقد بودم که این راه، راه 
خوبی برای تیم ملی نیست. من مسئول نتایج 
تیم ملی هستم، اما اگر ما با تصمیمات هم 
موافق نباشیم، احساسات مان مشترک نباشد، 
نمی توان رو به جلو حرکت کرد. فدراسیون 
یک چیز دیگر می خواست و معتقد بود که 
این راه بهتر است که من با آن موافق نبودم و 
به همین خاطر قراردادم را به پایان رساندم و 

به خانه بازگشتم. 
 گویا فدراسیون از شما درخواست 
کرده بود که بعداز رقابت ها به ایران 
بازگردید، اما شما موافقت نکردید؛ دلیل 

آن چه بود؟
اگر من در مسابقات اخیر ناکام بودم حتما به 
ایران بازمی گشتم و مقابل مسئولان فدراسیون 
می ایستادم و با آنها صحبت می کردم، اما الان 
که ایران جهانی شده به نظرم نیازی به توضیح 

نیست. من نمی خواهم با کسی وارد جنگ 
شوم. به نظرم در زندگی اتفاقات آغاز می شوند 
و روزی به پایان می رسند. این رابطه نیز به 

پایان رسید. 
 فدراسیون تصمیم داشت برای ادامه 
همکاری با شما مذاکره کند، در این 

شرایط چرا بازهم به ایران برنگشتید؟
من هیچوقت به بازیکنان و مردم دروغ 
نمی گویم. اگر به ایران می آمدم ممکن بود 
برای خروجم از این کشور با برخی موانع قانونی 
روبه رو شوم و ناچار باشم بیشتر در ایران بمانم. 
 شما می توانستید به ایران آمده تا 
بعداز تسویه حساب مالی و صحبت با 

رسانه ها، با همه خداحافظی کنید.
تاکید می کنم که من این تصمیم را گرفتم 
زیرا حس کردم که راه من و فدراسیون 
مشترک نیست. من برای فدراسیون کار 
می کردم، اما با برخی تصمیمات آنها موافق 

نبودم. 
 شما می توانستید همراه با تیم ایران 
به مسابقات قهرمانی جهان بروید و این 

یک رزومه برای شما بود. 
بله؛ من می توانستم ادامه دهم و به رقابت 
قهرمانی جهان بروم، اما نظر من این است 
که باید یک تعادل بین حساسات و منطقم 
ایجاد کنم. منطق من می گوید که این راه، راه 
خوبی نیست. در انتهای این راه اگر ما نتیجه 
نمی گرفتم من خودم را گناهکار می  دانستم. 
من مربیگری را دوست دارم. من رابطه  ام با 

بازیکنان ایران را دوست داشتم. 
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دیدگــــــاه
شانس برابر قهرمانی فولاد و پرسپولیس 

تیم های پرسپولیس و فولادخوزستان در دیدار سوپرجام 
مقابل هم قرار می گیرند. فتح این جام برای هر 2 تیم افتخاری 
مهم محسوب می شود و جامی را به ویترین افتخارات 
اضافه می کند. پرسپولیس قهرمانی 5دوره اخیر لیگ برتر 
فوتبال ایران است و در سوپرجام های برگزار شده هم فاتح 
عنوان قهرمانی شده است. تردیدی نیست این بار هم هدف 
سرخپوشان تهران کسب پیروزی دیگری است و شاگردان 
یحیی گل محمدی به فتح جام می اندیشند. پرسپولیس در 
هفته های پایانی نیم فصل اول نتایج خوبی گرفت و به خوبی 
خودش را به استقلال که صدرنشین است؛ نزدیک کرد. 
شرایط این تیم بسیار خوب است و انتظار می رود همچون 
دو بازی رفت وبرگشت لیگ برتر، این بار هم تیم پیروز مسابقه 
پرسپولیس باشد، اگرچه بازی در سیرجان خواهد بود 
و ورزشگاهی بی طرف برای تقابل قهرمانان لیگ برتر و 
جام حذفی برگزیده شده است. فولادخوزستان تیمی باانگیزه 
است و همواره مقابل پرسپولیس بازی های جالب توجهی 
ارائه کرده تا جایی که بخت کسب نتیجه دارد. هرچند فولاد 
نوسان بسیار بیشتری نسبت به پرسپولیس داشته اما دلیل 
نمی شود از پیش بازنده شمرده شود و باید به شاگردان جواد 
نکونام بخت پیروزی داد. این تیم نشان داده اگر دست کم 
گرفته شود تیم بسیار خطرناکی است. بخت و اقبال در کسب 
نتیجه اهمیت زیادی دارد و فراموش نکنیم در آخرین بازی دو 
تیم که مدت زیادی از آن نگذشته و آخرین تقابل رسمی آنها 
بوده، فولاد اگر در استفاده از فرصت ها دچار اشتباه نمی شد و 
موقعیت های خود را از دست نمی داد چه بسا به گل می رسید 
و دست خالی از ورزشگاه آزادی خارج نمی شد. سرخپوشان 
خوزستان قطعا برای کسب پیروزی بازی می کنند و انتظار 
می رود روز سختی را برای پرسپولیس رقم بزنند. سوءمدیریت 
به پرسپولیس لطمه زد و سرمربی این تیم برای آنکه حق 
شاگردانش را بگیرد و گلایه خود را از وضع موجود نشان 
دهد تصمیم به استعفا گرفت؛ اما با آن موافقت نشد. در عوض 
بخشی از مطالبات تیم پرداخت شد و زمین تمرین دیگری در 
اختیار تیم قرار گرفت تا در صورت نیاز تمرینات به آنجا منتقل 
شود. همچنین اقدامات مرتبط برای جذب بازیکنان مدنظر 
کادرفنی در حال انجام است. در این زمینه رضا درویش که 
مدت کمی از انتصابش می گذرد نباید مقصر قلمداد شود اما 
شرایط حمایتی از باشگاه به شکلی باشد تا کادرفنی و بازیکنان 
بدون دغدغه در خدمت باشگاه باشند و بتوانند با فکرآزاد برای 
موفقیت پرسپولیس تلاش کنند تا باردیگر به قهرمانی های 
مختلف نزدیک شوند. واگذاری استقلال و پرسپولیس 
باید اصولی و کاملا حساب شده صورت بگیرد. بزرگ ترین 
مشکل هر دو باشگاه بدهی های انباشته از گذشته است و 
اگر بخش های خصوصی قدرتمندی مالکیت آنها را بر عهده 
بگیرند تا با تزریق منابع مالی به تیم شرایط را ایده آل کنند. 
این دو باشگاه نیاز به مدیرانی دارند که ماشین امضا نباشند و 
بتوانند با تفکرات اقتصادی خود، چرخ درآمدزایی دو باشگاه 
را به حرکت درآورند. البته واگذاری دو باشگاه باید با نظارت 
دولت باشد و حتی پس از خصوصی سازی هم تحت نظر قرار 
داشته باشند تا به یکباره دچار مشکلات غیرمنتظره ای نشوند. 
لازم است تمامی سهام دو باشگاه در اختیار یک مجموعه 
قرار نگیرد و بخشی از آن به مردم سپرده شود تا آنها هم در 
باشگاه های محبوب خود سهیم باشند. مالک اصلی سرخابی ها 
هواداران هستند و اگر سهمی از آنها نداشته باشند قطعا به سود 

هیچ یک از باشگاه های پرسپولیس و استقلال نخواهد بود. 

تسنیم: تلاش 2 بازیکن تیم فوتبال صنعت نفت آبادان 
برای جدایی از این تیم بی نتیجه ماند. پس از جدایی احمد 
گوهری از صنعت نفت، رضا یزدان دوست و شروین بزرگ هم 
درصدد جدایی از این تیم بودند، ولی تلاش های آنها بی  نتیجه 
ماند. در قرارداد گوهری این بند وجود داشت که اگر دریافتی 
او از باشگاه به 50 درصد نرسد، حق فسخ یک طرفه را دارد. 
یزدان دوست و بزرگ هم قصد داشتند با استفاده از این موضوع 
از صنعت نفت جدا شوند، ولی چنین بندی در قراردادهای شان 
وجود نداشت. در نهایت هم باشگاه به حساب آنها پول ریخت 
و این دو بازیکن فقط در صورت رضایت و موافقت باشگاه 
می توانند از این تیم جدا شوند. براساس این گزارش، مهدی 
زبیدی مهاجم فصل گذشته صنعت نفت آبادان هم که رباط 
صلیبی پاره کرده بود، چند روزی است که با این تیم تمرین 
می کند و منتظر تصمیم علیرضا منصوریان سرمربی تیم است 

تا تکلیفش برای پیوستن به این تیم مشخص شود. 

فوتبــالداخلــی

 باشگاه رئال مادرید دیگر برنامه ای برای به خدمت گرفتن 
ستاره نروژی بوروسیا دورتموند ندارد. رئال که گفته می شود با 
کیلیان.امباپه به توافق رسیده و ستاره فرانسوی پاری سن ژرمن 
تابستان آینده به عنوان بازیکن آزاد به جمع کهکشانی ها 
ملحق خواهد شد، دیگر برنامه ای برای جذب ارلینگ.هالند 
از بوروسیا دورتموند ندارد. پیش از این شایعاتی منتشرشده 
بود مبنی براینکه رئال در کنار امباپه، ستاره نروژی دورتموند 
را هم می خواهد جذب کند. حالا خبر می دهد که باشگاه 
رئال مادرید به تلاش خود برای به خدمت گرفتن ارلینگ.

هالند پایان داده و قید خرید این مهاجم نروژی را زده است. 
طبق این گزارش؛ مدیران باشگاه رئال.مادرید بر 

این باورند که با قطعی شدن پیوستن امباپه 
به رئال در پایان فصل جاری، دیگر نیازی 
به خرید ماشین گلزنی دورتموند نیست. 

رئالی ها اما امیدوار هستند که بارسلونا 
به خاطر مشکلات مالی که دارد، 
نتواند هالند 21 ساله را به خدمت 
بگیرد و این بازیکن در عوض راهی 
لیگ برتر انگلیس شود، جایی که 
مورد توجه باشگاه هایی همچون 
منچسترسیتی،  منچستریونایتد، 

چلسی و لیورپول است.

بیــنالمــلل

بهنامابوالقاسمپور
 کارشناس فوتبال 

سرپرست تیم فوتبال استقلال درباره برگزاری بازی با 
هوادار و حاشیه های این دیدار گفت: به هرحال سال هاست 
که بازی های لیگ برتر در کرج انجام نمی شود و چمن این 
ورزشگاه مناسب چنین بازی بزرگی نبود. ضمن اینکه همه 
عوامل برگزاری بازی تلاش کردند که این بازی بدون هیچ 
مساله خاصی برگزار شود، ولی تماشاگران زیادی به ورزشگاه 
آمده بودند و در راهروها و پیست کنار زمین افراد غیرمسئول 
بودند که باعث مشکلاتی شد. بیژن طاهری در پاسخ به 
این سوال که چه کسی مقصر بود، تصریح کرد: ما دنبال 

مقصر نیستیم. ورزشگاه انقلاب کرج، ورزشگاهی است که 
سال هاست در آن بازی در سطح لیگ برتر برگزار نمی شود و 
در حال حاضر نمی تواند پذیرای تیم بزرگ استقلال باشد. من 
چند تا بچه را دیدم که در استادیوم بودند در حالی که حضور 
آنها ممنوع بود! سرپرست تیم فوتبال استقلال در واکنش به 
برگزاری بازی های معوقه استقلال در تعطیلات نیم فصل 
خاطرنشان کرد: ما از این موضوع آسیب دیدیم. هم از این 
نظر که بازیکنان کرونا گرفته بودند و هم با برگزاری دو بازی 
پشت سر هم ضربه خوردیم. عوارض بعداز کرونا زیاد است 

و بازیکنانی که دچار این بیماری می شوند، باید استراحت 
کنند، ولی بازیکنان ما دو بازی پشت سر هم انجام دادند و این 
موضوع خوشایند ما نبود. وی در واکنش به حضور جانواریو 
گفت: جانواریو بازیکن بزرگی بوده که برای استقلال زحمات 
زیادی کشیده است و سابقه قهرمانی با این تیم را دارد. حتما 
از او تقدیر می شود و روزسه شنبه هم در خدمتش هستیم. 
سرپرست تیم فوتبال استقلال در مورد محل برگزاری تمرین  
آبی پوشان خاطرنشان کرد: فعلا در زمین آرارات تمرین 
می کنیم. طاهری راجع به وضعیت روحی سیاوش یزدانی 
گفت: به هرحال بازیکنی که به تیم ملی دعوت می شود و اینکه 
عضو تیمی است که در صدرجدول است، دوست دارد بازی 
کند، ولی مربیگری هم سلیقه است. سیاوش هم یک بازیکن 
قابل است، حقش است که بازی کند و امیدوارم در جام جهانی 

تیم ملی را همراهی کند. 

بیژن طاهری: 

 »یزدانی« حق دارد، اما مربیگری سلیقه ای است

آرمان ملی: بازی سوپرجام بین تیم های 
فوتبال پرسپولیس )قهرمان لیگ برتر( و 
فولادخوزستان )قهرمان جام حذفی( ساعت 

1۷و15 امروز در سیرجان برگزار می شود. 
 پیش بازی 

تیم فوتبال پرسپولیس با کسب ۶۷ امتیاز 
قهرمان لیگ بیستم فوتبال شد و از آن طرف 
هم تیم فولاد با پیروزی برابر استقلال قهرمانی 
جام حذفی فوتبال را به دست آورد و اکنون این 
2 تیم در بازی سوپرجام باید به مصاف یکدیگر 
بروند. تیم های فوتبال پرسپولیس و فولاد در 
حالی در بازی سوپرجام به مصاف یکدیگر 
می روند که هرکدام شرایط متفاوتی دارند. 
سرخپوشان برای قهرمانی در لیگ برتر فوتبال 
با استقلال رقیب دیرینه خود رقابت می کنند 
و از آن طرف، تیم فولاد در میانه های جدول 
قرار دارد و تلاش می کند که به بالای جدول 
صعود کند. تیم های فوتبال پرسپولیس 
و فولاد چند روز پیش در هفته شانزدهم 
لیگ برتر فوتبال به مصاف یکدیگر رفتند که 
سرخپوشان با یک گل توانستند از سد حریف 
اهوازی خود عبور کنند و با کسب ۳5 امتیاز 
در رتبه دوم جدول رده بندی قرار گرفتند. 
شاگردان گل محمدی قصد دارند با پیروزی 
برابر تیم فولاد برای پنجمین بار قهرمان 
سوپرجام شوند و با روحیه بالا به مصاف 
حریفان خود در ادامه بازی های لیگ برتر 
فوتبال بروند. از آن طرف، تیم فولاد هم تلاش 
خود را می کند تا با برد برابر پرسپولیس اولین 
قهرمانی خود در سوپر جام را جشن بگیرد. 
سرخپوشان پایتخت در فصل نقل وانتقالات 
توانستند احمد گوهری دروازه بان تیم فوتبال 
صنعت نفت آبادان جذب کنند و او قرار است 
جایگزین »رادو« در درون دروازه باشد. علاوه 
بر این، مدیران باشگاه پرسپولیس تلاش 
خود را می کنند تا کارت بازی گوهری را 
بگیرند تا بتوانند این دروازه بان را در لیست 
بازیکنان خود در بازی سوپرجام قرار بدهند. 
همچنین تیم فولادخوزستان هم در فصل 
نقل وانتقالات فعال بوده و شهاب گردان، 
عارف آقاسی، آرش رضاوند، علیرضا کوشکی 
و محمدرضا خلعتبری را به خدمت گرفته 
است. مدیران فولاد تلاش می کنند با دریافت 
کارت بازی بازیکنان جدید بتوانند از آنها در 
بازی سوپرجام استفاده کنند. عیسی آل کثیر، 
به علت  سرلک  میلاد  و  نعمتی  سیامک 
مصدومیت قادر به همراهی سرخپوشان در 

بازی سوپرجام نیستند. 
 نظر گل محمدی

یحیی گل محمدی سرمربی تیم فوتبال 
پرسپولیس در نشست خبری پیش از بازی 
سوپرجام فوتبال ایران بین پرسپولیس و 
فولاد اظهارداشت: خیلی خوشحالیم در شهر 
زیبا و باصفای سیرجانم هستیم. از هواداران 
پرسپولیس که ما را مورد لطف قرار دادند 
تشکر می کنم. سوپرجام فقط یک بازی اما 
چکیده ای از لیگ و جام حذفی است. تیم های 
قهرمان لیگ و جام حذفی برای رسیدن به 
سوپرجام زحمات زیادی کشیده اند تا در این 
مسابقه مقابل هم قرار بگیرند. سوپرجام یکی 
از جام های مهم است و امیدواریم مقابل تیم 
خوب فولاد بازی خوبی انجام بدهیم. فولاد، 
تیم قابل احترامی است و امسال با آمدن 
نکونام وضعیتش خیلی بهتر شده است. وی 
ادامه داد: علاقه زیادی به سبک مربیگری 
»جواد« دارم و او در آینده حرف های زیادی 
برای گفتن دارد. فولاد تشکیلات و سیستم 
خیلی خوبی دارد و توانسته خودش را به خوبی 
تقویت کند. با جذب بازیکنان خوب، برای این 
بازی تقویت شده اند. سرمربی تیم پرسپولیس 
تصریح کرد: ما هم با توجه به اتفاقاتی که افتاد 
و مشکلاتی که داشتیم، کار را شروع کردیم. 

یک دیدار تدارکاتی مقابل پیکان انجام دادیم. 
البته برای بازی سه شنبه چند بازیکن مصدوم 
داریم اما همه بچه ها برای بازی و بردن 
سوپرجام انگیزه فوق العاده ای دارند. امیدوارم 
بازی خوبی باشد. باید از هواداران هم که در 
این مدت مرا مورد حمایت و لطف خودشان 
قرار داده و شرمنده ام کردند، تشکر کنم. 
امیدوارم بتوانم تلاش بیشتری داشته باشم. 
قطعا این موضوع مسئولیت مرا سنگین تر 
می کند. به طورقطع باید بیشتر از قبل کار 
کنم و این کار هم را انجام می دهم. ان شاءا... 
بتوانیم از شرمندگی شان دربیاییم و روزهای 
خوبی برای آنها رقم بزنیم. گل محمدی در 
مورد اینکه آیا زمان برگزاری بازی سوپرجام 
پس از اضافه شدن بازیکنان ملی پوش به 
اردوی تیمش مناسب است، توضیح داد: 
برخی بازیکنان ملی پوش بازی نکردند میلاد 
سرلک هم مصدوم به پرسپولیس آمد. فقط 
توانستیم وحید امیری را در این چند روز 
ریکاوری کنیم. فرشاد فرجی و مهدی ترابی 
هم فقط با تیم ملی تمرین کرده و بازی نکردند. 
مقداری از شرایط مسابقه دور بودند اما در 
بازی تدارکاتی با پیکان کمک کرد تا به شرایط 
بازی برگردند. به هر صورت هر رفت وآمدی 
باعث بی نظمی شده و شرایط برای تمرینات 

گروهی ما خیلی سخت تر می شود. سرمربی 
پرسپولیس در خصوص میزبانی سیرجان از 
سوپرجام، اظهارداشت: بهترین شهری که 
می شد، انتخاب کرد همین سیرجان بود. 
با توجه به زیرساخت های خوب، ورزشگاه 
زیبا، آرامش و امکانات خوبی که این شهر 
دارد، بهترین انتخاب انجام شد. باید از تیم 
داوری که فکر می کنم آخرین بازی شان در 
فوتبال ماست تشکر کرده و برای آنها هم 
آرزوی سلامتی و موفقیت دارم. زحمات 
زیادی در این فوتبال کشیدند و از تک تک 
آنها تشکر می کنیم. امیدوارم همیشه سالم 
و سلامت باشند. در آینده برای آنها آرزوی 

موفقیت دارم. 
 صحبت های نکونام

فوتبال  تیم  سرمربی  نکونام  جواد 
فولادخوزستان در نشست خبری پیش از 
دیدار فولاد و پرسپولیس )فینال سوپرجام( 
اظهارداشت: در ابتدا از هیات فوتبال کرمان 
و مسئولان باشگاه گل گهر تشکر می کنم 
و امیدوارم بازی سه شنبه بازی خوبی برای 
هر دو تیم باشد. باعث افتخار ماست که در 
سوپرجام هستیم، تنها تیمی در ایران هستیم 
که امسال در هر چهار جام حضور داشتیم و 
برای همه آنها تلاش می کنیم. وی افزود: مقابل 
پرسپولیس بازی سخت و سنگینی خواهیم 
داشت، یک بازی است و یک جام. هر دو تیم 
یکدیگر را می شناسند، تیم ما باید از کمترین 
فرصت ها استفاده کند و مثل بازی لیگ با 
تمرکز بالا بازی کند. به بازیکنانم گفته ام که 
باید با تمرکز کار کنیم و مقابل تیم حرفه ای 
حریف نیازمند تمرکز هستیم. آن طور که 
شنیدم اکبریان قضاوت آخر خود را انجام 
می دهد، به او بابت همه قضاوت های خوبی 
که در ایران انجام داده خسته نباشید می گویم 
و برای وی در ادامه زندگی شخصی و ورزشی 
آرزوی موفقیت می کنم. توقع ما این است 
اکبریان مثل بازی های گذشته بهترین قضاوت 
را داشته باشد. متاسفانه در ایران به تیم های 
بزرگ نگاه متفاوت وجود دارد اما امیدوارم 
داوری عادلانه ای را از سوی آقای اکبریان شاهد 
باشیم. سرمربی تیم فوتبال فولاد در خصوص 
اینکه آیا موافق برگزاری بازی در چنین زمانی 
بود یا خیر گفت: این برنامه ریزی فدراسیون 
بوده وگرنه ما برنامه ای ندیدیم اما در هر صورت 
با توجه به بازی های تیم ملی برنامه این بازی در 

این زمان در نظر گرفته شده است. 

فریده شجاعی، نایب رئیس پیشین فدراسیون 
بسکتبال اعلام کرد که انتظار پایان دوره چهار 
ساله مسئولیتش در فدراسیون را می کشیده تا 

از این سمت کناره گیری کند. 
توضیح  خودتان  استعفای  درباره   
بدهید، آن هم در آستانه برگزاری مجمع 

انتخاباتی فدراسیون بسکتبال؟! 
منتطر بودم این چهارسال تمام شود و بروم!

 باور کنیم؟!
)می خندد( ببینید مشکل اساسی نداشتیم. 
البته اختلاف نظر بود و در مقابل امکانات هم 
نبود. مشکلات هم که تا دلتان بخواهد وجود 
داشت و همه این مشکلات گردن من می افتاد. 
نایب رئیس  به عنوان  می خواستم  راستش 
اختیارات بیشتری داشته باشم. اما احساس 
می کردم دیگر توانی برایم نمانده است. از طرف 
دیگر اساسنامه فدراسیون بسکتبال اشکالات و 

اشتباهات متعددی دارد. 
 چه اشکالاتی؟

یک  نایب رئیس  که  است  این  درستش 
فدراسیون هم بتواند در مجمع انتخاباتی شرکت 
کند اما این امکان لحاظ نشده است. از سوی 
دیگر همه کاندیداهای شرکت در انتخابات 
ریاست فدراسیون نایب رئیس بانوان خود را 
هم معرفی می کنند. آقای طباطبائی هم مرا 
به عنوان نایب رئیس خود معرفی کرده بود اما 
همان طور که می دانید وضع )احرازصلاحیت( 

ایشان مبهم است! 
 به نظر می آید دلایل بیشتری برای این 

تصمیم داشتید.؟
 آرزویم این بود که پس از این همه سال 
محرومیت دختران بسکتبالیست ایرن از حضور 
در رویدادهای بین المللی از حقوق آنها دفاع کنم. 
این هدف من بود اما احساس می کنم دیگری 
توانی برایم نمانده است. واقعا انتظار می کشیدم 

که چهار سال مسئولیتم تمام شود و بروم. 

گفـــتوگـــو

واکنش »یزدانی« به زمان  
خداحافظی اش از کشتی

ایسنا: دارنده دو مدال طلا و نقره بازی های 
المپیک تاکیدکرد: هدفم کسب موفقیت در 
المپیک 202۴ پاریس است. حسن یزدانی در 
مورد اینکه تا چه زمانی کشتی را ادامه خواهد 
داد؟ گفت: اگر در این سال ها باختی هم داشتم 
قطعا حریف از من بهتر بود که توانست من را 
شکست دهد ولی آخرین بار خدا کمک کرد و 
حریف آمریکایی را بردم. تا زمانی که توان داشته 
باشم و بدانم برای تیم ملی و کشتی مثمرثمرم 
قطعا کشتی می گیرم. هدفم المپیک 202۴ 
است و تا آن وقت هم بازی های آسیایی، جهانی 
هم در پیش است و اگر به دوبنده تیم ملی 
رسیدم می خواهم دل مردم را شاد کنم. قهرمان 
سال 2021 کشتی جهان در مورد چرخه 
انتخابی تیم ملی، گفت: من کارشناسی نمی کنم. 
کشتی گیرم و تابع قانون. هر تصمیمی بگیرند 
به عنوان عضو کوچک اطاعت می کنم وظیفه من 
کشتی گرفتن است. چرخه خیلی خوبی است، 
این دوره خیلی به مسابقات کشوری بها داده 
شده و کسانی که مدعی دوبنده تیم ملی هستند 
از قهرمان کشوری ورود پیدا کردند و نفرات برتر 
کشوری به آسیایی می روند. چند سالی بود این 
اتفاق رخ نداده بود. نمی شود به این چرخه ایراد 
گرفت. چرخه اعلام شده کاملا به کشتی کشور 
کمک می کند. مربی و سرمربی در انتخاب 
کشتی گیر نقش ندارند و خود کشتی گیر باید 

حقش را وسط تشک بگیرد. 

خارجازمستطیلسبز

فریده شجاعی: 
 منتظر بودم 

 این 4 سال تمام شود 
و بروم!

خـــبر
چفرین:

مطمئنم جام جهانی دوسالانه 
نخواهد شد

رئیس یوفا ضمن تاکید دوباره بر مخالفتش 
با کاهش فواصل زمانی برگزاری جام جهانی، از 
آمادگی خود برای مصالحه با سران باشگاه های 
یوونتوس، بارسلونا و رئال مادرید خبر داد. 
الکساندر.چفرین باردیگر مخالفت خود با 
دوسالانه شدن جام جهانی فوتبال را اعلام 
کرد. برگزاری جام جهانی در فواصل زمانی دو 
ساله، طرح جنجالی جیانی.اینفانتینو رئیس 
فدراسیون جهانی فوتبال )فیفا( برای جلب 
رضایت کشور های دارای شانس کمتر حضور 
در جام جهانی بعداز افزایش تعداد تیم های 
این تورنمنت از ۳2 به ۴8 تیم است که در 
اروپا و آمریکای جنوبی مخالفان زیادی دارد 
و حتی با تهدید سران این دو کنفدراسیون 
مواجه شده است. با این حال ظاهرا اینفانتینو 
همچنان رویای دوسالانه کردن جام جهانی 
را در سر می پروراند. چفرین در این مورد به 
نشریه »ژورنال.دومانش« فرانسه، اظهارداشت: 
من مطمئنم که جام جهانی هر دو سال یکبار 
برگزار نخواهد شد، چون این یک طرح کاملا 
غیرمنطقی است. به نظر من این باورنکردنی 
است که یک سازمان فوتبال می تواند چنین 
پیشنهادی دهد در حالی که فوتبالیست ها 
همین الان هم به خاطر تقویم سنگین بازی ها 
تحت فشار هستند. جام جهانی که دوسالانه 
شود، آن وقت بازیکنان هر سال تابستان درگیر 
یک جام جهانی یا یک تورنمنتی قاره ای خواهند 
بود و این داستان همیشه ادامه خواهد داشت.  

تقابل پرسپولیس و فولاد در سوپرجام

اولین جام فصل

      بازگشت 
مهدی رحمتی که در سکوت و بدون تشریفات خاصی از 
مستطیل سبز خداحافظی کرد، برای نخستین بار تصمیم 
گرفت تا در دوئل یادبود انصاریان و میناوند به میادین بازگردد 
و دقایقی در نیمه دوم این مسابقه تشریفاتی به میدان رفت. 

      اولین تمرین 
صالح حردانی بازیکن جدید آبی های پایتخت، نخستین 
جلسه تمرینی خود را با استقلال برگزار کرد. مسئولان 
استقلال به دنبال دریافت کارت بازی حردانی هستند تا در 
صورت نیاز این بازیکن در دیدار برابر پیکان به میدان برود. 

            گلر جدید سپاهان
رشید مظاهری با عقد قراردادی 1.5 ساله به جمع شاگردان 
محرم نویدکیا پیوست. این دروازه بان باتجربه سابقه حضور در 
تیم های استقلال اهواز، فولاد خوزستان، ذوب آهن اصفهان، 

تراکتور و استقلال را در کارنامه خود دارد. 

ت
شــ

سنو
عک


